



Osservatorio della Solidarietà Mediterranea - Mediterranean Solidarity Observatory - Observatoire de la Solidarité Méditerranéenne

## **MSO news N. 17 - 15.01.2017**

Coord. 2015-17 PDG Sami Barbari - Red. MSO: PDG Aron Bengio

**ALEXANDRIA - 30/03/2017 - 01/04/2017**

### **Mediterranean Conference**

We are receiving demands of informations on organisation of next Mediterranean Conference. As we wrote on MSO-news n. 16 the head quarter of the Conference and central hotel will be on the famous Hotel Four Seasons of San Stefano Alexandria, along the seaside, prices 195/210 USD per night. There are forseen other hotels, the Hilton Hotel downtown, 120/130 US\$ per night. Other 5 stars hotels are available close to the Conference. Exclusive taxes, breakfast included. Registration: 160 € (until December, it was -10 €), Services: coffee-break, meals and simultaneous translation, together party. Friday dinner 50 € 20h00, Gala dinner 60 € 20h30. Shuttle service free, including for Alexandria and Cairo airports. Theme of the Conference: "Mediterranean, sea of life". Website "[www.alex2017mediterraneanlc.com](http://www.alex2017mediterraneanlc.com)" for updated informations on programmes, registrations. Please always consult it! Programme: on Thursday welcome and together party at 19h30, workshops 09h00, Friday opening ceremony, lectio magistralis, LCIF and Gmt-Glt sessions and first part of the works, diner Alexandria night, Saturday open Session of the Observatory, second part of the works, meeting with the International President and LICF President, closing Ceremony, flag handing. The topics of the Conference in the theme "[Sea of life](#)" are: "Tourism

and peoples knowledge, first peace engine" and "Traditional agriculture for Mediterranean safeguard". We had the pleasure to meet yesterday the PID Salim Moussan in Mantua, who explain us the great work of our egyptians friends and hope a large participation. Large reassurings for the general situation and confirmation that International President Bob Corlew will be present with his staff. Within February Organisation Committee and Observatory will close the final programme and we will spread it with our MSO-news 18 with also the speakers list of each country.

### **Conférence de la Méditerranée**

Nous recevons des demandes de renseignements sur l'organisation de la prochaine Conférence de la Méditerranée. Comme nous avons déjà écrit sur notre MSO-news n. 16 le siège de la Conférence et Hotel central sera le célèbre Four Seasons d'Alexandrie, San Stefano bord de mer. Prix 195/210 US \$ la nuitée. Petit déjeuner breakfast inclus, taxes exclus. Autres hotels: le Hilton en ville 120/130 US \$ la nuitée + d'autres 5\*. Frais d'inscription 160 € (jusqu'au 31 décembre, -10 €) comprenant différents services (coffee break, repas, traduction). De plus: Alexandria night 50€ 20h00, Gala 60€ 20h30. Shuttle gratuit entre les hotels et aéroports Caire et Alexandrie. Thème de la Conférence "Méditerranée, mer de vie" (Sea of life).

Consulter toujours le website: "[www.alex2017mediterraneanlc.com](http://www.alex2017mediterraneanlc.com)" pour des renseignements à jour sur les programmes, les prix, s'en servir pour les inscriptions ! Programme: Jeudi accueil et together party 19h30, Vendredi Cérémonie d'Ouverture, lectio magistralis, sessions LCIF et Gmt-Glt et début des travaux, diner Alexandria night, Samedi session ouverte de l'Observatoire, deuxième partie des travaux, rencontre avec le Président International et Président LCIF, Cérémonie de cloture, passation du drapeau. Les arguments de la Conférence suivront le thème "[Sea of life](#)": "tourisme et connaissances des peuples, premiers moteurs de paix" et "Agriculture traditionnelle pour défendre la Méditerranée". Nous avons eu le plaisir hier de rencontrer le PID Salim Moussan à Mantova qui nous a parlé du grand travail des lions égyptiens et a souhaité une large participation. il nous a donné de grandes assurances et a confirmé la participation du Président International Bob Corlew avec son staff. D'ici février le Comité d'Organisation et l'Observatoire mettront au point le programme définitif et la liste des intervenants des différents pays membres. Voir prochain MSO-news 18.

### **Conferenza del Mediterraneo**

Riceviamo richieste di informazioni sull'organizzazione della prossima Conferenza del Mediterraneo. Come anticipato nel nostro MSO-News n. 16 la sede della Conferenza e hotel centrale sarà il famoso Four Seasons di Alessandria, a San Stefano sul lungomare, prezzi 195/210 US \$ per notte. Altro albergo: l'Hilton in città, 120/130 US \$ per notte. Disponibili altri

hotel vicini 5 stelle. Prezzi con colazione a buffet, tasse a parte. Iscrizione: 160 € (sino dicembre era 150 €) , comprendente coffee-break, pranzi e traduzione simultanea. A parte: cena Alexandria 50 € 20h00, Gala 60 € 20h30. Servizio navetta gratuito, incluso per gli aeroporti di Alessandria e del Cairo. Tema della conferenza: "[Mediterraneo, mare di vita](#)". Per informazioni aggiornate e iscrizioni sito "[www.alex2017mediterraneanlc.com](http://www.alex2017mediterraneanlc.com)", consultarlo sempre ! Programma: Giovedì accoglienza e together party 19h30, apertura dei lavori sempre 09h00, Venerdì Cerimonia di apertura, lectio magistralis, sessioni LCIF e Gmt-Glt e prima parte dei lavori, cena Alexandria night 20h00, Sabato Sessione aperta dell'Osservatorio, seconda parte dei lavori, incontro con il Presidente internazionale e Presidente LCIF, Cerimonia di chiusura, passaggio della bandiera. Domenica: partenze. Gli argomenti della Conferenza seguendo il tema "[Sea of life](#)" sono: "Turismo e conoscenza dei popoli, primi motori di pace" e "Agricoltura tradizionale per la difesa del Mediterraneo". Abbiamo avuto il piacere di incontrare ieri il PID Salim Moussan a Mantova e ci ha relazionato su quanto gli amici egiziani si stiano prodigando e ha caldeggiato una larga partecipazione. Ampie rassicurazioni sulla situazione generale e conferma che il Presidente Internazionale Bob Corlew sarà presente con il suo staff. Entro il mese di gennaio verrà stabilito dal Comitato Organizzatore e l'Osservatorio il programma definitivo e sarà nostra cura circolarizzarlo con il MSO-news n. 18, incluso l'elenco dettagliato delle conferenze e relatori dei lions dei vari paesi partecipanti.